
PROTOKÓŁ
z IV Sesji V kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 09 marca2007 roku.

Ad. 1 

Otwarcia  IV  Sesji  Rady  Miejskiej  V  kadencji  w  Piotrkowie  Kujawskim  dokonała 

Wiceprzewodnicząca  Rady Miejskiej  Pani  Arleta  Petek,  witając  wszystkich  radnych,  sołtysów  

i zebranych gości. Sesja rozpoczęła się o godz. 11.00.

Ad. 2

- Pani Arleta Petek stwierdziła quorum: na ustawową liczbę 15 radnych obecnych było 13 radnych.

Ad. 3  

-  Pani  Arleta  Petek  odczytała  porządek  obrad,  został  on  zmieniony,  wprowadzono  do  niego  

pkt  „6  i”,  podjecie  uchwały  Nr  IV/16/07  w  sprawie  współdziałania  z  jednostkami  samorządu 

terytorialnego powiatu radziejowskiego w zakresie powołania Lokalnej Grupy Działania 

i opracowanie Lokalnej Strategii Rozwoju w ramach Osi Leader. Zmieniony porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych.

Ad. 4 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie, za jego przyjęciem głosowało 13 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Ad. 5

Sekretarzem IV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim został Pan Wiesław Lisiecki.

Ad. 6a, b, c, d, e, f, g, h, i

– Pani Arleta Petek odczytała projekt uchwały Nr IV/08/07 w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na 2007 rok. W tym miejscu poinformowała, 

iż w dn. 07.03.2007 roku odbyło się posiedzenie wszystkich komisji RM, w związku z czym 

omówiono już szczegółowo wszystkie projekty uchwał a radni są z tymi projektami zapoznani. 

Zapytała czy są pytania do w/w projektu uchwały.

Pytań nie było.

Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały Nr IV/08/07.

Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem  głosowało  13  radnych,  głosów 

przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

- Pani Arleta Petek odczytała projekt uchwały Nr IV/09/07 w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli. Następnie poprosiła o zabranie głosu Pana Stanisława Kwiatkowskiego.

– Pan Stanisław Kwiatkowski powiedział, iż regulamin był szczegółowo omówiony przez niego 
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na posiedzeniu komisji, które odbyło się przed dwoma dniami. Jego treść została uzgodniona ze 

Związkami Zawodowymi 22 grudnia 2006 roku.

Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały Nr IV/09/07.

Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem  głosowało  13  radnych,  głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

-  Pani  Arleta  Petek  odczytała  projekt  uchwały  Nr  IV/10/07  w  sprawie  Gminnego  Programu 

Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Pytań nie było.                                                                               

Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały Nr IV/10/07.

Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem  głosowało  13  radnych,  głosów 

przeciwnych

i wstrzymujących się nie było. 

- Pani Arleta Petek odczytała projekt uchwały Nr IV/11/07 w sprawie Programu współpracy Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność  pożytku  publicznego  oraz  wolontariatem  w  2007  roku.

Pytań nie było.

Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały Nr IV/11/07.

Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem  głosowało  13  radnych,  głosów 

przeciwnych

i wstrzymujących się nie było. 

-  Pani  Arleta  Petek  odczytała  projekt  uchwały  Nr  IV/12/07  w  sprawie  wysokości  oraz  zasad 

ustalania diet przysługujących radnym.

- Pan Henryk Fer zapytał ile obecnie wynosi wynagrodzenie Przewodniczącego RM a ile radnych?

- Pani Arleta Petek odpowiedziała, iż wysokość diet nie uległa zmianie. Radni mają wynagrodzenie 

w zależności od ilości odbytych posiedzeń: po 140,40 zł za każde posiedzenie – członek komisji, 

po 234,00 zł za każde posiedzenie – przewodniczący komisji; Przewodniczący RM otrzymuje 

1404,00 zł brutto miesięcznie.

Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały Nr IV/12/07.

Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem  głosowało  13  radnych,  głosów 

przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było. 

-  Pani  Arleta  Petek  odczytała  projekt  uchwały  Nr  IV/13/07  w  sprawie  wysokości  diet  

dla przewodniczącego organu wykonawczego jednostki pomocniczej – sołtysa.

Pytań nie było.
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Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały Nr IV/13/07.

Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem  głosowało  13  radnych,  głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

- Pani Arleta Petek odczytała projekt uchwały Nr IV/14/07 w sprawie określenia inkasentów oraz 

wysokości wynagrodzenia za inkaso podatku rolnego oraz podatków i opłat lokalnych.

Pytań nie było.                                                                                      

Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały Nr IV/14/07.

Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem  głosowało  13  radnych,  głosów 

przeciwnych  i wstrzymujących się nie było. 

-  Pani  Arleta  Petek  odczytała  projekt  uchwały  Nr  IV/15/07  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2007 rok.

- Pan Remigiusz Góralczyk poprosił aby Pani Skarbnik udzieliła informacji na temat zaistniałych 

zmian w budżecie na 2007 rok.                                                                           

-  Pani  Jolanta  Żalesińska  przedstawiła  zmiany  dokonane  w  budżecie,  które  wprowadzono  w 

związku z zaistniałymi potrzebami.

Pytań nie było.

Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały Nr IV/15/07.

Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem  głosowało  13  radnych,  głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

- Pani Arleta Petek odczytała projekt uchwały Nr IV/16/07 w sprawie współdziałania z jednostkami 

samorządu terytorialnego powiatu radziejowskiego w zakresie powołania Lokalnej Grupy Działania 

i  opracowanie  Lokalnej  Strategii  Rozwoju  w  ramach  Osi  Leader.

Pytań  nie  było.                                                               

Radni przystąpili do głosowania nad przyjęciem uchwały Nr IV/16/07.

Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie,  za  jej  przyjęciem  głosowało  13  radnych,  głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Ad. 7

-  Pan ppłk.  Jan  Sroka  – Komendant  Wojskowej  Komendy Uzupełnień we Włocławku wręczył 

srebrne medale za zasługi dla obronności kraju Państwu Marii i Romanowi Krawczakom, których 

czterej synowie wzorowo odbyli służbę wojskową i aktualnie pracują dla wojska. Odczytał wyciąg 

z  decyzji  Ministra  Obrony  Narodowej  –  Radosława  Sikorskiego  Nr  381  z  dn.  27  września  

2006 roku. Wręczył im także listy gratulacyjne.

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  pogratulował  uhonorowanych  medalami  i  wręczył  im  kwiaty.

- Pani Arleta Petek ogłosiła 10 minut przerwy.

Po przerwie:
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Ad. 8

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał petycje mieszkańców ul. Cichej, w której proszą oni o utwardzenie 

nawierzchni. Wniósł w tej sprawie interpelację. Zapytał czy jest możliwe aby było to wykonane w 

tym roku?

- Pani Teresa Kowalska wniosła interpelacje o remont ul. Targowej i ul. Pogodnej.

- Pan Andrzej Schmidt poparł przedmówczynię i jej interpelację o remont ul. Pogodnej oraz wniósł 

interpelacje o dołożenie 2 punktów świetlnych na ul. Strażackiej – w kierunku Połajewa.

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  odpowiedział  na  w/w  interpelacje.  Powiedział  odnośnie  remontu 

nawierzchni  ul.  Cichej,  ze  w tym roku  nie  jest  to  przewidziane  do  realizacji.  Warunkiem jest 

sporządzenie dokumentacji, gdyż poza nawierzchnią należy tam wykonać kanalizacje burzową oraz 

uzyskać pozwolenie na budowę. Gdyby prace miały być wykonane w tym roku wówczas radni 

musieliby się zastanowić skąd należy zabrać środki na wykonanie tego remontu.

Odnośnie remontu ul. Pogodniej Burmistrz powiedział, że w miarę możliwości inwestycja będzie 

realizowana.  

Odnośnie  interpelacji  dot.  zainstalowania  punktów świetlnych na  ul.  Strażackiej  powiedział,  iż 

zaułek faktycznie jest  ciemny i  niebezpieczny, dodał,  iż  w tym roku są zaplanowane środki na 

uzupełnienie oświetlenia ulicznego.

-  Pan  Andrzej  Schmidt  zapytał  co  z  możliwością  zainstalowania  energomatu  w  Piotrkowie 

Kujawskim?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż obecnie nie jest to możliwe, zgodnie z wyjaśnieniami 

udzielonymi  na  piśmie  przez  „Energe”  S.A.  w Radziejowie.  Będzie  to  rozwiązane  za  pomocą 

placówek handlowych. 

-  Pani  Elzbieta  Maniewska  poprosiła  o  wysłanie  równiarki  na  drogę  w  Zborowcu.  Dodała,  iż 

równiarka miała być we czwartek a do tej pory się nie pojawiła. Poprosiła również o wyznaczenie 

środków  na remont świetlicy wiejskiej w Zborowcu.

- Pani Teresa Kowalska wniosła interpelacje o zainstalowanie kilku punktów świetlnych na 

ul. Poznańskiej.

-  Pan  Stanisław  Pomianowski  wniósł  interpelacje  o  wysłanie  równiarki  na  osiedle  przy  ul. 

Dworcowej, szczególnie na ul. Kolejową. Poparł interpelację Pana Arkadiusza Rybaka odnośnie 

remontu nawierzchni ul. Cichej. Ponadto interpelował o usunięcie kiosku – kwiaciarni ze skwerku 

na ul. 1 Maja.

-  Pan  Mirosław  Konieczny  w  odpowiedziach  na  interpelacje  radnych  powiedział,  iż  odnosi 

wrażenie, że, myślą oni, że w budżecie jest mnóstwo pieniędzy, których Burmistrz nie chce wydać. 

Zobowiązał  się  przygotować  na  kolejną  sesję  zbiorówkę  zapotrzebowań  inwestycyjnych 

zgłoszonych na  zebraniach  sołeckich.  Każdy z  radnych otrzyma tę  zbiorówkę  po  to,  aby móc 
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planować,  co  będzie  się  wykonywać  w  pierwszej  kolejności  a  co  nieco  później.  Odnośnie 

interpelacji Pani Maniewskiej o remont świetlicy 

w  Zborowcu  odpowiedział,  iż  w  przyszłym  roku  planuje  się  pozyskać  środki  na  jej  remont. 

Odnośnie wysłania równiarki na drogę w Zborowcu powiedział, ze obecnie mija się to z celem, 

byłoby to jedynie przegarnianie błota.

Jeśli chodzi o remonty nawierzchni ulic piotrkowskich to można ich dokonywać, lecz dopiero po 

dokonaniu  skanalizowania.                                   

Jeśli chodzi o interpelacje Pana Pomianowskiego likwidacji kwiaciarni na skwerku przy ul. 1 Maja 

to będzie ona musiała zniknąć wówczas gdy będą tam przeprowadzane remonty ulic: Św. Ducha 

łącznie  z  ul.  11  Listopada.  Na  dokumentację  kanalizacji  ul.  11.  Listopada  przeznaczono  w 

tegorocznym budżecie 15 tys. zł. Co do oświetlenia ulicznego Burmistrz zaapelował do radnych o 

rozwagę i  cierpliwość,  powiedział,  iż  co roku dokładanych jest  około 30 punktów świetlnych z 

czego koszt  instalacji  każdego z  nich wynosi  ok.  1500 zł.  Dodał,  iż  priorytetem dla  niego jest 

skanalizowanie gminy oraz remontowanie nawierzchni dróg i budowa nowych.

Burmistrz podziękował za współprace sołtysom, którzy niedawno zakończyli swoje kadencje 

i  pogratulował  nowo  wybranym  sołtysom.  Szczególne  podziękowania  złożył  Panu  Alojzemu 

Kocentowi,  który  był  sołtysem  sołectwa  Łabędzin  przez  59  lat.  Poinformował,  iż  w  5-ciu 

sołectwach wybrano nowych sołtysów.

Ad. 9

-  Pan Marian Stramowski  wnioskował  o  przyspieszenie  ogłoszenia  terminu przetargu na zakup 

kamienia na remonty dróg gminnych.

- Pan Remigiusz Góralczyk odnośnie remontu nawierzchni ul. Cichej (interpelacja Pana Rybaka) 

powiedział,  iż uważa, ze sprawa ta powinna być załatwiona bez większego rozgłosu.  Można to 

przecież zrobić tańszą metodą, np. podsypać piachem a potem wysypać kamień.

- Pan Mirosław Konieczny powiedział, że kamień nie rozwiązuje tam problemu. Można np. zrobić 

jak na ul. Pogodnej – wyłożyć bloczkami.

- Pan Alojzy Kocent podziękował za współpracę jako sołtys, podkreślił swoje zasługi i wskazał na 

sprawy,  o  które  walczył.  Na  koniec  wskazał  radnym kilka  spraw do  realizacji  w  przyszłości: 

podłączyć  dwa  gospodarstwa  w  Kapralu  do  wodociągu,  założyć  spółkę  melioracyjną, 

wyremontować  drogę  Kaspral  –  Przedłuż,  założyć trzy lampy uliczne  na  drodze  od  Leszcz  do 

Jurkowa.

-  Pan  Wiesław  Michalak  poprosił  aby  we  wtorki,  które  są  dniami  wyznaczonymi  przez 

Przewodniczącego RM jako dni  jego urzędowania,  ktoś  z  radnych go zastępował  podczas  jego 

nieobecności. Poprosił także o odczytanie pisma od Wojewody, które wzywa radnych do podjęcia 

uchwały o wygaszeniu mandatu Przewodniczącemu RM w związku z niezłożeniem przez niego w 
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ustawowym  terminie  oświadczenia  majątkowego.                       

Pogratulował  Panu  Tomaszowi  Kocentowi  wyboru  na  Przewodniczącego  Powiatowej  Izby 

Rolniczej. Dodał, iż warto promować nasz rejon.

Poparł  interpelacje  Pana  Rybaka  odnośnie  remontu  nawierzchni  ul.  Cichej.

Zaproponował zmniejszenie diet radnych o połowę, zauważając przy tym, ze kiedyś dieta radnego 

wynosiła tyle co dzienny zarobek rolnika.

- Pani Atleta Petek odczytała, zgodnie z prośba Pana Michalaka, pismo od Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego wzywające radnych do wygaszenia mandatu Przewodniczącemu RM.

- Pan Wiesław Michalak zapytał dlaczego RM nie zastosowała się do zaleceń Wojewody i do tej 

pory nie podjęła uchwały o wygaszeniu mandatu Przewodniczącego RM? Zapytał także czy pisma 

kierowane  do Burmistrza są kierowane do Rady Miejskiej?

- Pan Burmistrz powiedział, ze pisma są kierowane i to także było skierowane, lecz dotychczas 

jeszcze go nie rozpatrzono.

-  Pani  Atleta  Petek  odczytała  pismo  wyjaśniające  przesłanki  wygaśnięcia  mandatu  radnego  w 

związku 

z niezłożeniem oświadczenia majątkowego w terminie ustawowym oraz sankcje jakie zachodzą 

w tej sytuacji. Dodała, iż RM ma trzy miesiące na podjecie uchwały o wygaszeniu mandatu.

- Pan Wiesław Michalak stwierdził, ze wobec tego Przewodniczący ma trzy miesiące na złożenie 

wyjaśnień zaistniałego spóźnienia i dodał, iż ma nadzieje, ze takie wyjaśnienia zostaną przez niego 

złożone.

-  Pan  Jerzy  Waszak  poinformował  o  realizacji  interpelacji  złożonych  do  niego,  jako  radnego 

powiatowego na poprzedniej  sesji.  Powiedział,  iż  od dn.  28 lutego znak zakazu parkowania na 

poboczu jest wstawiony. Oznakowanie przejścia dla pieszych na ul. Poznańskiej będzie realizowane 

w miarę poprawy warunków pogodowych. Będzie to oznakowanie pionowe i poziome.

Przedstawił informacje na temat podziału funduszy na remonty dróg powiatowych – odpowiedź 

na interpelację z poprzedniej sesji.

-  Pani  Atleta  Petek  poinformowała  sołtysów  sołtysów  terminie  składania  zapotrzebowania  na 

kamień  wapienny,  który upływa 30  kwietnia  2007  roku,  a  także  poprosiła  radnych i  sołtysów 

sołtysów dostarczenie po jednym zdjęciu na legitymację. Zdjęcia należy przynosić do biura RM, 

pokój nr 11.

Ad. 10

Po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad IV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

V kadencji Pani Wiceprzewodnicząca RM – Atleta Petek zamknęła sesję.

Zamknięcie IV Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13.15
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Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:

                                                                                       Sekretarz IV Sesji RM V kadencji:

                                                                                                  Wiesław Lisiecki
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